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Abstract (en)
A shuttering element (1) for concrete construction, a method for its manufacture and a device (6) for carrying out the method are described. The
shuttering element (1) comprises a metal grating formed from transverse and longitudinal bars (2, 3) and a sheet metal panel (4) joined to the
bars (2, 3). To provide a shuttering element (1) which can be manufactured simply and inexpensively and is suitable, in particular, for permanent
shutterings, it is proposed to arrange the panel (4) between the transverse and the longitudinal bars (2, 3) of the metal grating and to weld it both to
the transverse and to the longitudinal bars. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schalungselement (1) für den Betonbau, ein Verfahren zu dessen Herstellung und eine Vorrichtung (6) zur Durchführung des Verfahrens
beschrieben. Das Schalungselement (1) weist ein aus Quer- und Längsstäben (2, 3) aufgebautes Metallgitter und eine mit den Stäben (2, 3)
verbundene Tafel (4) aus Metallblech auf. Um ein einfach und kostengünstig herstellbares Schalungselement (1) zu schaffen, das sich insbesondere
für verlorene Schalungen eignet, wird vorgeschlagen, die Tafel (4) zwischen den Quer- und den Längsstäben (2, 3) des Metallgitters anzuordnen
und sowohl mit den Quer- als auch mit den Längsstäben zu verschweißen. <IMAGE>
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